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Takk for henvendelsen.
Jeg vil prøve å få til et møte så raskt det lar seg gjøre.
Dere hører fra oss.
 
Beste hilsen
Linda Helleland
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Statsråd, jeg ber om et snarlig møte med deg med referanse til
vedlagte saksdokumenter.

Ørland kommune har fått oversendt Fylkesmannen i Trøndelags forslag til tilrådning til Miljødirektoratet for Kråkvåg
og Bjugnfjorden marine verneområde. Fylkesmannens forslag skal oversendes Miljødirektoratet innen 01.06.20,
behandles videre i Klima og miljødepartementet, for ev. å bli fremmet som sak i Kongen i statsråd en gang på høsten
2020.

Ørland kommune har i sin høringsuttalelse til Fylkesmannen henvist til at en forvaltning av sjøområdene heller bør skje
gjennom plan og bygningsloven. Plan og bygningsloven gir gode muligheter til å balansere vern og vekst på en
bærekraftig måte, og samtidig ivareta både lokalt selvstyre og nasjonale føringer:
 

«Loven skal fremme bærekraftig utvikling til beste for den enkelte, samfunnet
og framtidige generasjoner. Planlegging etter loven skal bidra til å samordne statlige, regionale og
kommunale oppgaver og gi grunnlag for vedtak om bruk og vern av ressurser» [kap.1, § 1-1.Lovens
formål].

 

Ørland kommune har fått støtte for dette synet fra Trøndelag fylkeskommune, NHO og andre nasjonale
interesseorganisasjoner og lokalt og regionalt næringsliv som har kommet med høringssvar i saken. Ørland kommune
mener at fylkesmannens behandling og tilråding i saken overhode ikke har tatt hensyn til innspill fra Ørland kommune,
fylkeskommunen og andre sentrale aktører, som mener at vern ikke er den beste løsningen for en
fremtidig bærekraftig utvikling og forvaltning av området.

Norge har gjennom nå gjennomgått en kommunereform. En total overprøving av lokalt demokrati og lokale muligheter
innen marin sektor bidrar ikke til et godt grunnlag for å utvikle de nye kystkommunene. Her burde stat og kommune
heller jobbe sammen for en bærekraftig utvikling i sjøområdene, noe som vil være avgjørende for vekst og utvikling
i kystkommunene i mange år framover.
 
Fylkesmannens har en rolle som regionens representant. Fylkesmannen skal etter sin instruks - og som regjeringens
representant - «virke til gavn og beste for fylket og ta de initiativ som finnes påkrevd.» Det tilsier at Fylkesmannen



overfor de sentrale myndigheter bør slå et slag for det kommunale selvstyre. Selvstyret er de senere år blir tillagt
stadig større vekt i lov, forskrift og andre nasjonale føringer - og er nå også forankret i grunnloven. På denne
bakgrunn er dette en sak hvor det er særlig relevant at Fylkesmannen oppfyller instruksens bestemmelser om å ivareta
fylkets og kommunenes interesser.
 
Jeg imøteser et møte så raskt som praktisk mulig. For ordens skyld, et digitalt møte er å foretrekke av tids- og
smittevernhensyn.
 
Vennlig hilsen, 

Tom Myrvold
Ordfører
Mobil: 488 67 329
www.orland.kommune.no

E-post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed
synlig på postlista.

 

Klikk for å laste ned
Kart Kråkvåg og Bjugnfjorden marine verneområde.pdf

7,1 MB

 

Klikk for å laste ned
Forslag tilrådning Kråkvåg og Bjugnfjorden 16.04.2020 (003).pdf

527 kB  

Klikk for å laste ned
Samlet innspill høring.pdf

16,9 MB


